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THERE 
ARE 

FACTS, 
THEN 

THERE’S 
A GOOD 
STORY.

LIVE THE FRENCH WAY



LIVE THE FRENCH WAY 
AT SOFITEL LE SCRIBE PARIS OPERA

FACILITIES

201 ROOMS & 39 SUITES FROM 

THE JUNIOR SUITE TO THE DUPLEX 

APPARTMENT

3 RESTAURANTS & BARS

WELLNESS & HAMMAM by Keiraõ Spa

FITNESS

7 MEETING ROOMS INCLUDING 1 

RECEPTION HALL WITH NATURAL 

DAYLIGHT

BUSINESS CENTRE



THE HOTEL SCRIBE HAS BEEN BEATING TO THE 

VIBRANT RHYTHM OF PARIS FOR OVER 150 YEARS. 

A KEY PLAYER IN PARISIAN LIFE, THE HOTEL SCRIBE 

IS NOW WRITING A NEW PAGE IN ITS HISTORY.

THE NEW DESIGN BY WILSON ASSOCIATES – 

ATELIER TRISTAN AUER COMBINES FAULTLESS 

SERVICE WITHIN THE INTIMACY OF A HAUSSMANN 

RESIDENCE IN THE HEART OF THE CAPITAL.

ON THE RIGHT BANK, NESTLED BETWEEN THE 

OPERA GARNIER AND PLACE VENDOME, THE 

SCRIBE’S LOCATION IS SECOND TO NONE OFFERING 

YOU THE VERY BEST OF PARIS FOR YOUR NEXT 

GETAWAY.

L’HÔTEL SCRIBE BAT AU RYTHME VIBRANT DE 

PARIS DEPUIS PLUS DE 150 ANS. ACTEUR CLÉ DE 

LA VIE PARISIENNE, L’HOTEL ÉCRIT MAINTENANT 

UNE NOUVELLE PAGE DANS SON HISTOIRE.

LE NOUVEAU DESIGN DE WILSON ASSOCIATE- 

ATELIER TRISTAN AUER COMBINE UN SERVICE 

IRREPROCHABLE DANS L’INTIMITÉ D’UNE 

RÉSIDENCE HAUSSMANNIENNE AU COEUR DE LA 

CAPITALE.

SUR LA RIVE DROITE, NICHÉE ENTRE L’OPÉRA 

GARNIER ET LA PLACE VENDOME, LA SITUATION 

DU SCRIBE EST INEGALABLE POUR VOUS OFFRIR LE 

MEILLEUR DE PARIS PENDANT VOTRE PROCHAINE 

ESCAPADE.

WELCOME



THE HOTEL SCRIBE 
HAS BEEN BEATING 
TO THE VIBRANT RHYTHM 
OF PARIS FOR OVER 150 YEARS 
BLENDING ART, DESIGN 
AND CULTURE



ADDRESS

Nestled in the heart of the right bank, the hotel is ideally just located 

steps away from the Opera Garnier, Place Vendôme and exclusive 

department stores. At the center of one of the most beautiful and 

prestigious districts of the capital, the hotels’ location is second to none. 

What will you choose? The splendor of the opera house, the hustle and 

bustle of department stores, the treasures of the Louvre or the mysteries 

of the historical Parisian arcades?

Au cœur de la rive droite, l’hôtel est idéalement situé à quelques pas de 

l’Opéra Garnier, de la Place Vendôme et des grands magasins. Au centre 

de l’un des plus beaux et prestigieux quartiers de la capitale, la situation 

de l’hôtel est inégalable. Que choisirez-vous? La splendeur de l’opéra, 

l’agitation des grands magasins, les trésors du Louvre ou les mystères des 

anciennes arcades parisiennes ?

DRIVE INTO MY BED

Indulge, dream and recharge. Our exceptionally crafted hotel beds are 

more than just a place to sleep — they are your own private sanctuary. 

Luxurious sleep is your ticket to greeting the world with joy!

Indulge with warm croissants or healthy treats in the comfort of your 

very own Parisian apartment with our amazing in-room dining breakfast 

selection to kick start your day.

COCOONER DANS MYBED

Sofitel MyBed est bien plus qu’un lit…C’est un véritable cocon dans lequel 

vous vous loverez chaque jour, une invitation au rêve et à l’apaisement 

pour que vos nuits et vos jours soient empreints de douceur et de joie…

Faites-vous plaisir avec des croissants chauds ou des plaisirs vitaminés 

dans le confort de votre appartement parisien avec notre sélection variée 

de petits déjeuners en chambre pour commencer une journée toute en 

couleur

A CULINARY JOURNEY

Enjoy a mouthwatering culinary experience paired with our heartwarming 

service, right here, in the center of Paris at the restaurant of the Scribe. A 

sophisticated Parisian counter, the Café Scribe welcomes experts in coffee 

and tea, lovers of sweet pastries. Our mixology experts invite you to relax 

with our retro and stunning cocktails. 

On Sundays, Parisians and travelers meet around the traditional Sunday 

brunch before enjoying the day.

EXPERIENCE CULINAIRE

Laissez-vous séduire par une cuisine gourmande alliée à notre service 

chaleureux au cœur de la capitale dans le restaurant du Scribe. Notre 

comptoir parisien le Café Scribe accueille les experts en café et thé, et 

amateurs de pâtisseries gourmandes. Nos experts en mixologie vous 

invitent à la relaxation avec nos cocktails rétros et surprenants.

Le dimanche, parisiens et voyageurs se retrouvent autour du traditionnel 

brunch avant de profiter de Paris.

A PARISIAN SPIRIT

Built in 1863 as part of the creation of the Opera district, Le Scribe was 

chosen from the outset as the seat of the prestigious Jockey Club.

In 1871, the building was, for a time, the Parisian address of the famous 

Malletier Louis Vuitton.

In 1895, the Lumière brothers presented the world’s first cinema 

screening while many artists and celebrities such as Josephine Baker 

made it their Parisian residence. 

A key player in Parisian life, Le Scribe is now writing a new page in its 

history in collaboration with Wilson Associates – Atelier Tristan Auer

UN ESPRIT PARISIEN

Construit en 1863 dans le cadre de la création du quartier de l’Opéra, Le 

Scribe est d’emblée choisi comme siège du prestigieux Jockey Club.

En 1871, le bâtiment devient pour un temps l’adresse parisienne du 

célèbre malletier Louis Vuitton. Les frères Lumière présentent en 1895 

la toute première projection mondiale du cinéma tandis que nombre 

d’artistes et de célébrités y vivent comme Joséphine Baker qui en fait sa 

résidence parisienne jusqu’en 1968.

Acteur incontournable de la vie parisienne, Le Scribe écrit aujourd’hui une 

nouvelle page de son histoire en collaboration avec Wilson Associates-

Atelier Tristan Auer



TRENDS OF THE CITY

You are at the heart of the arts and culture: The Louvre Museum, located 

a 15-minute walk from the Hotel, the Museum of Decorative Arts and 

Fashion or the Orangerie Museum and its extraordinary Monet’s water 

lilies. Admire Paris from the Eiffel Tower ...Travel through 19th century 

Paris by visiting the Museum of Romantic Life. Discover 5000 years of 

the history of perfume at the Fragonard Museum or the treasures of the 

Opera close to the Scribe. Stop by and meet our Clef d’or concierge team 

who will give you insider tips for a unique experience

LES TENDANCES PARISIENNES

Vous êtes au cœur des arts et de la culture, Le Musée du Louvre, situé à 15 

minutes, le Musée des Arts Décoratifs et de la Mode ou celui de l’Orangerie 

et ses extraordinaires nymphéas de Monet. Admirez Paris depuis la Tour 

Eiffel…Voyagez au XIXe siècle en visitant le Musée de la Vie Romantique. 

Découvrez 5000 ans d’histoire du parfum au Musée Fragonard ou les 

trésors de l’Opéra à deux pas du Scribe.  Venez rencontrez notre équipe 

de conciergerie Clef d’or qui partagera avec vous ses recommandations 

pour une expérience inoubliable.


